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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tisztában van vele Miniszter Úr, hogy Önök miatt 
tűnhet el Magyarországról a fekete gólya?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Magyar Madártani és Természetvédelmi Egyesület szóvivője médianyilatkozatából értesülhettünk
róla, hogy a kedvezőtlen időjárás és a fajra jellemző speciális élőhelyigények miatt a fekete gólya
költési kedve az utóbbi időben erősen megcsappant Magyarországon. Ezért félő, hogy a madárfaj
eltűnhet  az  országból,  hiszen  egyre  kevesebb a  számára  táplálékot  jelentő  hal  és  béka  a  vizes
élőhelyek visszaszorulása miatt.

Az  ártéri,  vizes  élőhelyeket  kedvelő  fekete  gólya  sorsa  szimbolikus,  rámutat  arra,  hogy  a
klímaváltozás negatív hatásai mellett az eddigi kormányok elhibázott vízgazdálkodási politikája is
nagyban hozzájárult az ország kiszáradásához, a vizes élőhelyek visszaszorulásához.

Ezért a következő kérdésekre várom Miniszter úr válaszát:

1.  Felelősnek  tartja-e  magát  a  kormány  azért,  mert  az  elmúlt  évtizedben  nem tettek  semmit  a
vízelvezetésre épülő, elhibázott vízgazdálkodásunk átalakításáért?

2. Felelősnek tartja-e magát a kormány azért, hogy így nem állították meg az ország mesterséges
kiszárítását, és   nem készítették fel az országot a táji vízvisszatartásra épülő átállásra, mellyel ritka
és értékes állatfajunknak, a fekete gólya, és sok ezer más, vizes élőhelyhez kötődő állatfaj élőhelyét
is megmenthették, sőt, bővíthették volna?

 

Válaszát köszönöm!



 
Üdvözlettel,

Ungár Péter 

LMP

Budapest, 2022.10.12.
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